

And debate arising on the amendment, it was, by a show of hands, defeated: Yeas: 2; Nays: 8.

And the question being put on the motion, it was, by a show of hands, agreed to: Yeas: 9; Nays: 2.

On motion of Mr. Duguay, it was agreed,—That, at the discretion of the Chair, reasonable travelling and living expenses be paid to witnesses invited to appear before the Committee during the First Session of the Thirty-Third Parliament and that for such payment of expenses a limit of three representatives per organization be established.

Mr. Domm proposed to move,—That in order to take votes or to alter the Committee's procedural rules, a simple majority of eight must be present at the committee meeting.

The Chairman ruled the motion irreceivable on the grounds that quorum for the Committee is established by the Standing Orders of the House.

At 10:55 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, NOVEMBER 27, 1984  
(2)

The Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs met at 8:07 o'clock p.m., this day, the Chairman, Mr. Bruce Halliday, presiding.

*Members of the Committee present:* Mrs. Bertrand, Browes, Messrs. Duguay, Halliday, Ladouceur, Mantha, Marin, McCrossan and Ms Mitchell.

*Alternates present:* Mrs. Finestone, Messrs. Lesick and Price.

*Other Members present:* Ms Copps, Messrs. Heap, Kindy and Nunziata.

*Appearing:* The Hon. William Hunter McKnight, Minister of Labour.

*Witnesses: From Canada Mortgage and Housing Corporation:* Mr. Robert C. Montreuil, President and Mr. Eugene A. Flichel, Vice-President, Finance and Management Information Systems.

The Chairman presented the First Report of the Subcommittee on Agenda and Procedure, which is as follows:

Your Sub-committee met on Tuesday, November 27, 1984 to study the Committee's future activities and agreed to make the following recommendations:

- 1.—That pursuant to its Order of Reference dated Wednesday, November 7, 1984, the Committee meet at 8:00 o'clock p.m. on Tuesday, November 27, 1984 to consider those votes listed under LABOUR related to Canada Mortgage and Housing Corporation in Supplementary Estimates (B) for the fiscal year ending March 31, 1985, namely votes 25b, 26b and L30b;
- 2.—That the Chairman be authorized to arrange a further meeting for Monday, December 3, at 3:30 o'clock p.m. for the purpose of considering those votes listed under NATIONAL HEALTH AND WELFARE pursuant to the same Order of Reference;

L'amendement est mis aux voix par vote à main levée et rejeté: Pour: 2; Contre: 8.

La motion est mise aux voix par vote à main levée et adoptée: Pour: 9; Contre: 2.

Sur motion de M. Duguay, il est convenu,—Que, à la discrétion du président, les témoins invités à comparaître devant le Comité au cours de la Première session de la trente-troisième législature soient remboursés des frais de déplacement et de séjour jugés raisonnables, et que le remboursement de tels frais se limite à trois représentants par organisation.

M. Domm propose,—Qu'il suffise, pour mettre une question aux voix ou modifier la procédure du Comité, que huit de ses membres assistent à la réunion.

Le président déclare la motion irrecevable car il appartient au Comité permanent de la Chambre de fixer le quorum du Comité.

A 10 h 55, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 27 NOVEMBRE 1984  
(2)

Le Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales se réunit, ce jour à 20 h 07, sous la présidence de M. Bruce Halliday.

*Membres du Comité présents:* M<sup>me</sup> Bertrand, M<sup>me</sup> Browes, MM. Duguay, Halliday, Ladouceur, Mantha, Marin, McCrossan, M<sup>me</sup> Mitchell.

*Substituts présents:* M<sup>me</sup> Finestone, MM. Lesick, Price.

*Autres députés présents:* M<sup>me</sup> Copps, MM. Heap, Kindy, Nunziata.

*Comparaît:* L'honorable William Hunter McKnight, ministre du Travail.

*Témoins: De la Société canadienne d'hypothèques et de logement:* M. Robert C. Montreuil, président, M. Eugene A. Flichel, vice-président, Finances et systèmes de gestion.

Le président présente le Premier rapport du Sous-comité du programme et de la procédure que voici:

Votre Sous-comité se réunit le mardi 27 novembre 1984 concernant les travaux futurs du Comité et est convenu de faire les recommandations suivantes:

- 1.—Qu'en conformité de son ordre de renvoi du mercredi 7 novembre 1984, le Comité se réunisse à 20 heures le mardi 27 novembre 1984 afin d'étudier les crédits (sic) sous la rubrique TRAVAIL concernant la Société canadienne d'hypothèques et de logement dans le Budget des dépenses supplémentaire (B) pour l'exercice financier se terminant le 31 mars 1985, à savoir les crédits 25b, 26b et L30b;
- 2.—Que le président soit autorisé à faire des arrangements (sic) pour une réunion supplémentaire le lundi 3 décembre à 15 h 30 afin d'étudier les crédits (sic) sous la rubrique SANTÉ NATIONALE ET BIEN-ÊTRE SOCIAL en vertu (sic) du même ordre de renvoi;